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Hal Turner

Národ
halturnerradioshow.com/index.php/en/news-page/news-nation/foia-documents-prove-covid-19-vaccines-were-

treated-as-medical-counter-measures-to-a-bio-weapon-attack-entire-covid-operation-run-by-us-national-security-
council-with-no-manufacturing-safeguards-or-disclosures

Nové dokumenty odhalují program COVID-19 řízený ministerstvem

obrany od začátku. Proces schvalování vakcíny FDA byl divadlo.

Kombinace zákona PREP, povolení k nouzovému použití a úřadu pro

jiné transakce (OTA), chrání společnost Big Pharma, agentury a

lékařské účastníky, kteří dodávají neregulované vakcíny, před

jakoukoli odpovědností.

Podle stanov schválených Kongresem, výzkumu aktivních zákonů a

dalších podrobností získaných prostřednictvím zákona o svobodném

přístupu k informacím ministerstvo obrany vlastní, implementuje a

dohlíží na očkovací program COVID-19 jako „protiopatření“

zahraničnímu útoku. Zatímco veřejnost byla bombardována

organizovanou kampaní strachu, vláda USA řídila reakci na Covid

jako hrozbu pro národní bezpečnost.

https://halturnerradioshow.com/index.php/en/news-page/news-nation/foia-documents-prove-covid-19-vaccines-were-treated-as-medical-counter-measures-to-a-bio-weapon-attack-entire-covid-operation-run-by-us-national-security-council-with-no-manufacturing-safeguards-or-disclosures
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Výzkum a dokumenty  ( Klikněte zde ) získaly bývalé jednatelky

farmaceutické organizace Contract Research Organization (CRO)

Sasha Latypová  a intenzivní právní výzkumnice  Katherine Watt (

Klikněte ZDE ).

Stolička se třemi nohami

Tajná operace byla organizována pomocí tří kritických právních

manévrů:

1. Povolení EUA pro nouzové použití.

2. Přípravný zákon,

3. Orgán pro jiné transakce

Prezident Trump vyhlásil 13. března 2020 podle Staffordova zákona

nouzový stav pro veřejné zdraví (PHE), který dal politiku Covid na

starost Národní bezpečnostní radě. Vakcíny proti Covid-19 jsou

„lékařská protiopatření“ – šedá zóna produktů, které nejsou

regulovány jako vakcíny nebo léky.

"Pověřili Radu národní bezpečnosti a považovali to za

válečný akt," řekla Latypová.

Podle zpráv Operation Warp Speed/ASPR ministerstvo obrany

objednalo, dohlíželo a přísně řídilo vývoj, výrobu a distribuci

protiopatření Covid, a to především s využitím dříve vytvořené sítě

vojenských dodavatelů a konsorcií ministerstva obrany.

Ministerstvo obrany (DoD), Biomedical Advanced Research and

Development Authority ( BARDA) a Department of Health and

Human Services (HHS) nařídily všechna protiopatření Covid, včetně

„vakcín“ jako prototypové ukázky velkovýroby , vyhýbající se

předpisům a transparentnost pod jiným orgánem pro transakce.

Jako prototypy používané v rámci EUA během PHE nemusí

protiopatření Covid, včetně „vakcín“, splňovat zákony USA pro

kvalitu výroby, bezpečnost a označování.

https://sashalatypova.substack.com/p/the-role-of-the-us-dod-and-their?publication_id=870364&post_id=91532704&isFreemail=true
https://sashalatypova.substack.com/p/the-role-of-the-us-dod-and-their?publication_id=870364&post_id=91532704&isFreemail=true
https://bailiwicknews.substack.com/p/american-domestic-bioterrorism-program
https://bailiwicknews.substack.com/p/american-domestic-bioterrorism-program
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„Důsledkem je, že vláda USA povolila a financovala rozmístění

nevyhovujících biologických materiálů na Američany, aniž by

objasnila jejich „prototypový“ právní status, takže materiály

nepodléhají běžnému regulačnímu dohledu, a to vše při zachování

podvodné pseudo„regulační“ prezentace veřejnost,“ uvedla Latypová.

"Nejneuvěřitelnější je skutečnost, že se zdá, že současné zákony

přijaté Kongresem Spojených států dělají krycí akce LEGÁLNÍMI!"

Podle PHE nejsou lékařská protiopatření regulována ani

chráněna jako farmaceutické produkty (21 USC 360bbb-

3(k)).

Američané byli vedeni k přesvědčení, že FDA, CDC a loutky jako

Anthony Fauci dohlížely na program očkování proti COVID-19.

Jejich zapojení byla řízená informační operace. Všechna rozhodnutí

týkající se výzkumu vakcíny COVID-19, získávání materiálů,

distribuce a sdílení informací byla přísně kontrolována

ministerstvem obrany.

 Byly odhaleny stovky  smluv o protiopatřeních Covid. Mnoho

zveřejněných informací je v redigované podobě. Latypová a Watt

však našli zdroje k doplnění podrobností.

Přezkoumání těchto smluv ukazuje na vysoký stupeň kontroly ze

strany vlády USA (DoD/BARDA). Specifikuje pouze rozsah dodávek

jako „demonstrace“ a „prototypy“, přičemž z rozsahu práce

hrazeného smlouvami vylučuje klinické zkoušky a kontrolu kvality

výroby.

Aby bylo zajištěno, že Pharma může provádět falešná klinická

hodnocení bez finančního rizika, smlouvy zahrnují odstranění

veškeré odpovědnosti výrobců a všech dodavatelů v rámci

dodavatelského a distribučního řetězce podle zákona o PREP z roku

2005 a související federální legislativy.

https://www.keionline.org/covid-contracts
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Proč regulační orgány ani soudy nečiní žádné kroky? Podle Latypové

a Watta je díky kombinaci nedávno přijaté legislativy a výkonných

nařízení LŽÁT LÉŽÁT! Tajemník HHS není odpovědný nikomu,

pokud bude Kongres každé tři měsíce prodlužovat zdravotní národní

pohotovost.

Významná informační operace byla uvedena do pohybu v minutě,

kdy zasáhl COVID-19. Americká vláda, zpravodajská komunita,

média a Big Tech se dohodly, aby zorganizovaly a provedly intenzivní

nátlakovou kampaň navrženou tak, aby byla vakcína legálně

označena podle zákona o povolení k nouzovému použití a zároveň

hanobily nesouhlasné lékaře, kritiky a životaschopné alternativní

způsoby léčby. Toto označení umožnilo rychlou výrobu bez

standardních bezpečnostních a hygienických protokolů.

Aby vakcína získala označení podle EUA, nemohou být známy žádné

jiné způsoby léčby nebo vyléčení. Proto se mnoho osvědčených

léčebných postupů, jako je ivermektin a hydroxychlorochin, dostalo

na černou listinu v médiích a zavrhlo je jako „odčervovače koní“,

když byly tyto levné, snadno dostupné léky v minulosti ohlašovány

pro svou účinnost.

Významní lékaři zabývající se léčbou COVID, jako jsou Peter M.

McCullough a Pierre Kory, čelili bezprecedentním útokům na své

lékařské osvědčení.

MALÝ UKÁZKA VÝSLEDKŮ:

HAL TURNER ANALÝZA A OSOBNÍ NÁZOR

Nejsem právník a nejsem způsobilý poskytovat kompetentní právní

názor. To znamená, že se mi jako laikovi zdá, že když byly tyto

„vakcíny“ COVID-19 prohlášeny za prototypy demonstrace

velkovýroby, šlo o podvod.
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Tohle nebude . . .demonstrace velkovýroby" šlo o rozsáhlou

distribuci široké veřejnosti. To bylo jasné od začátku. O tom nebylo

pochyb. TO z toho dělá podvod.

Osoby, které prohlásily „vakcíny“ za  prototypové ukázky

velkovýroby, věděly, že to, co říkají, je podvod, a přesto to

udělaly.

V americké federální judikatuře platí, že „podvod všechno pokazí“.

Nic z toho, co pocházelo z podvodu, nesmí zůstat a vše, co podvodem

způsobil, musí být v maximální možné míře napraveno soudy. (Viz

Spojené státy v. Throckmorton (98 US 61 (1878)). V případu

Throckmorton Nejvyšší soud Spojených států rozhodl, že „podvod

všechno pokazí“.

Zdá se mi, že jako takový nemůže mít nikdo žádnou imunitu vůči

odpovědnosti, protože všichni zúčastnění věděli nebo měli vědět, že

celá operace vakcíny COVID-19 byla podvodem. Nejenže zbrusu nové

injekce genové terapie mRNA NEBYLY „vakcínami“, byly

distribuovány jako takové, když všichni v procesu věděli, že nedošlo k

žádnému cizímu útoku, toto nebylo „lékařské protiopatření“ a

prohlášení, že šlo o „prototypové demonstrace“ velkovýroby“ byly

všechny lži .

Věřím, že tato situace se kvalifikuje jako "zločin proti lidskosti" pro

rozsah úmyslného podvodu a strašných škod, zranění a úmrtí

způsobených těmito mRNA vakcínami. 

Lidé až do tohoto okamžiku ve skutečnosti umírají na následky požití

těchto podvodných „vakcín“. Lidé za to musí jít do vězení.

Mezitím by NIKDO NEMĚL BÍT TYTO VAKCÍNY ANI JEJICH

"BOOSTERY". Nyní je jasné, že při výrobě těchto materiálů nebyla

použita žádná ochranná opatření, nikomu nebylo řečeno, jaké jsou

skutečné složky těchto injekcí, nyní je vědecky potvrzeno, že tyto

injekce nezabrání nikomu v nakažení COVID, ne chránit kohokoli

před přenosem viru na ostatní, nezabraňovat vážnému onemocnění
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COVID a nezabraňovat úmrtí na COVID. A co je horší, existují

zdokumentovaná, rozšířená zranění a úmrtí, která lze připsat těmto

výstřelům.

Vzhledem k těmto skutečnostem mi přijde logické, že by tyto záběry

neměl nikdo znovu pořizovat.
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